
Dz-05.0021.27.2020    

Protokół nr 27/2020 

 z obrad XXVII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

1 października 2020 r.  w godz. 18.10 – 19.15, w Szkole Podstawowej z Oddziałami 

Sportowymi Nr 5 w Krakowie, Al. Kijowska 8, w trybie stacjonarno – zdalnym  

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan 

Maciej Żmuda przywitał obecnych 15 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXVII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

                                          

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXV i XXVI sesji Rady Dzielnicy. 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii nowej lokalizacji siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy 

V Krowodrza (projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XII/107/2019 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic”  

w roku 2020 (projekt Zarządu). 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zakończenie sesji.  
 
Ad 3. Przyjęcie protokołów z XXV i XXVI sesji Rady Dzielnicy. 

 

Wobec braku uwag do Protokołów z XXV i XXVI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza, 

prowadzący stwierdził ich przyjęcie. 

 

Ad 4. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii nowej lokalizacji siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy 

V Krowodrza (projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Głos zabrali:  

p. Paweł Potoczek, p. Maciej Żmuda,  

 

Na sesję przybył członek rady, obecnych 17 osób. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące:3 głosy;  

w obecności 17 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXVII/204/2020  

w sprawie opinii nowej lokalizacji siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza – zał. 

nr 3. 

 

 

 

 



Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XII/107/2019 Rady 

Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2020 (projekt Zarządu). 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Głos zabrali: p. Marta Wodyńska, p. Maciej Żmuda 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 17 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; w obecności 17 Członków Rady; 

 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXVII/205/2020  

w sprawie korekty Uchwały Nr XII/107/2019 Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2020– zał. nr 4. 

 

Na sesję przybył członek rady, obecnych 18 osób. 

 

Ad. 6. Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda omówił sprawę dot. koncepcji kierunkowej 

zagospodarowania terenu wokół Stadionu Miejskiego im. H. Reymana w Krakowie. 

Głos w sprawie zabrała radna p. Marta Burzyńska, która poprosiła o informację, czy 

przedstawiciele Rady opiniowali plan budowy parkingu przy al. 3 Maja oraz  

o dokonanie sprostowania informacji medialnej o rzekomej opinii Rady Dzielnicy V 

Krowodrza w tej sprawie. 

2. Radna p. Marta Burzyńska zapytała o wydanie opinii dla sposobu parkowania na  

al. 3 Maja. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Głos  

w sprawie zabrali radni: p. Mariusz Bembenek, p. Paweł Potoczek. 

3. Radny p. Marcin Grega powrócił do sprawy terenu wokół Stadionu Miejskiego oraz 

przyłączył się do prośby o sprostowanie informacji o wydaniu opinii przez Radę 

Dzielnicy w sprawie budowy parkingu w tym rejonie.  

4. Radna p. Marta Burzyńska zawnioskowała o możliwość wprowadzenia do porządku 

obrad sesji punktu dot. sprawozdania z prac bieżących Zarządu. Głos zabrał 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda,  

5. Radna p. Marzena Kopeć poprosiła o zachowanie skośnego sposobu parkowania na al. 

3 Maja, ponieważ ten sposób zapewnia więcej miejsc parkingowych w tym rejonie. 

Poruszyła również sprawę możliwości przedłużenia terminów na wydanie opinii WZ 

dla rozbudowy Uniwersytetu Pedagogicznego oraz opinii dla projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru „Kazimierza Wielkiego”. Głos 

zabrał radny p. Paweł Potoczek. 

6. Radny p. Mariusz Bembenek poruszył sprawę budynku usytuowanego na rogu ulic 

Mazowieckiej i Racławickiej oraz zapytał, czy Rada Dzielnicy jest informowana  

o planowanych pracach nad miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego 

dot. obszaru Dzielnicy Krowodrza. 

7. Radna p. Marta Wodyńska poparła wniosek p. Marty Burzyńskiej o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji sprawozdania z prac bieżących Zarządu Dzielnicy oraz prac 

komisji problemowych, co jej zdaniem korzystnie wpłynie na pracę Rady Dzielnicy. 

8. Radna p. Agnieszka Wantuch zapytała, czy wpłynęła do biura Rady informacja  

o planowanym spotkaniu w sprawie bezdomności w Urzędzie Miasta Krakowa. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

9. Radny p, Łukasz Mańczyk zapytał o postęp prac związanych z zagospodarowaniem 

zieleńca na ul. Litewskiej. Przebieg prac związanych z realizacją rewitalizacji terenów 

zielonych omówił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Głos w sprawie zabrała  

p. Marta Burzyńska oraz p. Natalia Schmidt-Polończyk, które wypowiedziały się 



również w sprawie nasadzeń na terenie Dzielnicy Krowodrza. Głos zabrała radna  

p. Marta Wodyńska. 

10. Radna p. Natalia Schmidt – Polończyk poprosiła o wystąpienie do Zarządu Zieleni 

Miejskiej w Krakowie o utrzymanie czystości na terenie parku przy ul. Łokietka. 

11. Radny p. Paweł Potoczek poprosił o informację o podanie terminu posiedzenia Komisji 

Sportu i Kultury Fizycznej RMK. Głos w sprawie zabrał Przewodniczący Rady  

p. Maciej Żmuda oraz p. Marta Wodyńska. 

12. Radna p. Marta Burzyńska poruszyła sprawę aktualizacji strony internetowej oraz 

gazetki dzielnicowej „Wiadomości Lokalne”. Wyjaśnień udzielił radny p. Mariusz 

Bembenek oraz Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Głos zabrała radna p. Marta 

Wodyńska. 

13. Radny p. Piotr Klimowicz poruszył temat zmiany siedziby Rady Dzielnicy V 

Krowodrza oraz koszt remontu lokalu. Głos w dyskusji zabrali Przewodniczący  

p. Maciej Żmuda, p. Marta Burzyńska, p. Marzena Kopeć oraz p. Edward Tarczałowicz 

 

Ad 7. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

1. Przewodniczący poinformował o terminie najbliższego posiedzenia Komisji 

Architektury, Budownictwa i Urbanistyki oraz o uchwałach Zarządu pozytywnie 

opiniujących przebudowę ulicy Zbożowej oraz ulicy T. Czyżewskiego, podjętych  

w ramach upoważnienia Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 8. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował członkom Rady za przybycie i udział  

w XXVII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza   

Wobec wyczerpania porządku obrad XXVII sesji  Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący  

p. Maciej Żmuda zamknął posiedzenie o godz. 19.15. 

 

       Przewodniczący  

      Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                   Maciej Żmuda 

 

 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 

pracownik biura  

  

 

 

 


